
Beste raadsleden,  

Tijdens het Forum Stad van afgelopen dinsdag heeft een aantal van u, naar aanleiding van het 

onderwerp ‘Bestemmingsplan Brede school Rembrandtkwartier’, gevraagd of er een gymzaal 

gerealiseerd kan worden binnen het Rembrandtkwartier ten behoeve van bewegingsonderwijs voor 

de drie betreffende scholen. Toegezegd is hier schriftelijk op terug te komen.  

Tot op heden maken de drie betreffende scholen en de Prins  Maurtisschool voor hun 

bewegingsonderwijs gebruik van de Van Zweedenzaal. Zoals u weet is deze sporthal aan vervanging 

toe en is hiervoor nieuwbouw beoogd (zo ook voor de Marimbahal) op de Stanislaslocatie. Tot die 

tijd kunnen de drie scholen gebruik blijven maken van de Van Zweedenzaal. Daarna kunnen de 

scholen voor bewegingsonderwijs terecht in het beoogde nieuwe sportcomplex waarbij de 

faciliteiten van een dergelijk sportcomplex een stimulans kan zijn voor kinderen om bijvoorbeeld  een 

sport te gaan beoefenen. Dit jongste kinderen kunnen voor hun bewegingsonderwijs in de 

speellokalen van hun school terecht.   

Ruimtebeslag 

Het (alsnog) realiseren van een eigen gymfaciliteit voor de Brede school Rembrandtkwartier binnen 

het bouwkavel (al dan niet inpandig) is niet haalbaar omdat het bouwkavel hiervoor te klein is. Deze 

is afgestemd op het benodigd aantal m2 onderwijsoppervlakte (inclusief schoolplein). Ook kan een 

inpandige faciliteit onhandig zijn als deze mede bestemd is voor andere scholen, in dit geval de Prins 

Mauritsschool. Gezien de omvang van de drie scholen zijn er twee standaardgymzalen (24 bij 14 

meter) nodig om aan de vraag van het bewegingsonderwijs te voldoen. Eén standaard gymzaal is niet 

voldoende. Een standalone gymfaciliteit is dan alleen mogelijk buiten het bouwkavel. Bijvoorbeeld 

binnen de strook waar nu de oude brandweerkazerne, de Van Zweedenzaal en het huidige gebouw 

van de J.H. Snijdersschool staan maar een visie op de gebiedsontwikkeling (in combinatie met 

burgerparticipatie) voor deze strook is er nog niet.  

Financiën 

Financieel gezien vraagt een standalone gymfunctie van zo’n omvang een investeringskrediet van 

ongeveer € 2,4 miljoen. Na schooltijd en in de avonduren is er dan sprake van verhuur t.b.v. de 

exploitatie. De brandweer zal van deze huurmogelijkheid  waarschijnlijk geen gebruik maken, 

aangezien zij inpandig al een sportfaciliteit hebben. Logischerwijs brengt dergelijke verhuur (extra) 

parkeerdruk met zich mee, welke dan opgelost moet worden.  Daarnaast zal er voor de  beoogde 

sportcomplex op de Stanislaslocatie een te kort in de exploitatie ontstaan als er  een standalone 

gymfunctie binnen het Rembrandtkwartier wordt gerealiseerd. 

Overleg met schoolbesturen en schooldirecties 

Met de drie schoolbesturen en schooldirecties heeft overleg plaatsgevonden over de onderwerpen 

afstand en veiligheid als het bewegingsonderwijs verhuist  naar het beoogde nieuwe sportcomplex 

op de Stanislaslocatie. De schoolbesturen hebben nadrukkelijk aangegeven, dat veiligheid het 

allerbelangrijkste is; de afstand is wel onderwerp van gesprek geweest maar dit valt binnen de kaders 

gesteld voor het bewegingsonderwijs.  Met de schooldirecties zijn de mogelijkheden om de veiligheid 

nog meer te borgen, onderzocht. Te denken valt hierbij aan het langer op groen staan van bepaalde 

verkeerslichten.  



Voor het onderwijzend personeel en de leerlingen van de drie scholen zal het na jarenlang 

bewegingsonderwijs op steenworpafstand van school wennen zijn om straks een stuk te moeten 

lopen.  En hier zijn wij ons terdege van bewust. De veiligheid is hierbij echter voldoende geborgd en 

wordt zo mogelijk nog geoptimaliseerd.  

Op dit moment zijn twee van drie scholen tijdelijk geherhuisvest. De focus ligt nu dan ook op het zo 

snel mogelijk realiseren van permanente nieuwbouw binnen de door de verzekeraar gestelde termijn 

om in aanmerking te komen voor de verzekeringsgelden als gevolg van de brand.   


